
 

 

2023-02-17 

Besvarande av interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande Bino 
Drummond (M) angående Årlig revidering av 
planprioritering 
 

Ulrika Falk (S) har i en interpellation ställt två frågor till kommunstyrelsens 
ordförande angående Årlig revidering av planprioritering. Som svar vill jag anföra 
följande:  

 

1. Kommer det göras en årlig översyn av kommunens prioritering?  
  
Svar: Ja.  
  

2. Kommer det införas tydliga kriterier kring vilka detaljplaner som 
prioriteras?  
  
Svar: Ja. Det handlar dels om kriterier, dels att prioriteringarna i sig ska och kan 
motiveras.  
 
2023-02-17 
Bino Drummond 
Kommunstyrelsens ordförande 
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